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Abstract (en)
[origin: US4364832A] A separating tube (2) preferably made from a plastics material for centrifugal separation of a liquid containing at least two
components and preferably blood is provided, in which an asymmetrically shaped separating member (6) serves to separate the two components.
The separating member (6) has a specific gravity between that of the two components to be separated. As a result of the asymmetrical shape,
the center of gravity (S) of separating member (6) is eccentrically positioned with respect to axis (M) of separating tube (2), so that the separating
member (6) is rotated or tilted during centrifuging. At least one gap (f) is formed through which one of the two components reaches the top of
separating member (6). At the end of the centrifuging process, the bouyancy of the heavier component rotates separating member (6) back into its
original position in which it seals off separating tube (2). FIG. 4 is intended for publication with the summary.

Abstract (de)
Es wird ein Trennröhrchen (2) aus vorzugsweise Kunststoff für die Zentrifugaltrennung einer mindestens zwei Komponenten enthaltenden
Flüssigkeit, vorzugsweise Blut, geschaffen, in welchem ein asymmetrisch geformtes Trennelement (6) zur Trennung der beiden Komponenten
dient. Das Trennelement (6) hat ein spezifisches Gewicht, das zwischen dem Gewicht der beiden zu trennenden Komponenten liegt. Durch die
asymmetrische Formgebung liegt der Schwerpunkt (S) des Trennelements (6) in bezug auf die Achse (M) des Trennröhrchens (2) exzentrisch, so
daß das Trennelement (6) beim Zentrifugieren gedreht bzw. gekippt wird. Dabei bildet sich mindestens ein Spalt (f), durch den eine der beiden
Komponenten an die Oberseite des Trennelements (6) gelangt. Am Ende des Zentrifugiervorganges dreht der Auftrieb der schwereren Komponente
das Trennelement (6) wieder in seine ursprüngliche Lage, in der es das Trennröhrchen (2) absperrt. Figur 4 ist zur Veröffentlichung mit der
Zusammenfassung be-stimmt.
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